



Rue François Le-Fort 2  
CH 1206 Genève

Phone : ++41 (0)22 830 00 05

[info@yeslam.ch](mailto:info@yeslam.ch)

[www.yeslam.ch](http://www.yeslam.ch)

---

## **THE HOUSE OF YESLAM - THE DEMANDS OF TODAY'S WORLD**

Yeslam, The Man, The Brand Artist, designer and businessman, Yeslam is from a traditional oriental culture, in which fragrances have always occupied an important place since his childhood in Saudi Arabia and his student years in Lebanon. It was during these early years that he promised himself he would one day create perfumes and other luxury products in honour of the influences of his formative years. «The art of discreet hedonism» His long exposure to the cultures of the Middle East gave Yeslam a philosophical and aesthetic instinct. Then, having developed an ongoing appreciation of Occidental science and technology from an early age, this unusual artist successfully wanted to unite the age-old refinement of the Orient with modern European state-of-the-art expertise. Yeslam started by launching his first watch "Arabia Tourbillon". This early success was swiftly followed by the opening of five «Yeslam» brand boutiques stocked with the finest leather goods, luxurious accessories such as sunglasses, cufflinks, silk scarf and other precious items that are hard to resist for the cognoscenti who appreciate the very best and understand the value of true luxury. The timepieces Yeslam, by their titanium and gold case and their alligator and buffalo bracelets, leather of excellent quality, deserve their place in the world very reserved of Haute Horlogerie. In order to enhance this high-end universe of excellence, Yeslam has inaugurated his own workshop dedicated to its luxury watchmaking, where two experts watchmakers work in accordance with the purest watchmaking traditions. With this new collection of «Haute Horlogerie» timekeepers, Yeslam clearly demonstrates the perfect fusion of Oriental styling with the great traditions of the Geneva watch masters. Enter the world of «Yeslam»... At the «Yeslam» stores in Geneva, London, Istanbul, Kuala Lumpur, Riyadh, Jeddah, Mekkah, and other fine stores.

## **LA MAISON YESLAM - LES EXIGENCES DE MONDE D'AUJOURD'HUI**

Yeslam, L'Homme, La Marque Artiste, designer et homme d'affaires, Yeslam est issu d'une culture orientale traditionnelle au sein de laquelle les parfums ont toujours occupé une place importante, depuis son enfance en Arabie Saoudite, puis ses années d'étude au Liban. C'est d'ailleurs à cette époque, alors qu'il est encore étudiant, qu'il se fait la promesse de créer un jour des fragrances qui leur rendront hommage. «L'art de l'hédonisme discrète» Ses longues années au cœur de la culture du Moyen Orient ont donné à Yeslam un certain instinct philosophique et esthétique. C'est après des années d'apprentissage des sciences et technologies occidentales, que cet artiste a voulu unir le raffinement ancestral de l'Orient à l'expertise moderne de l'Occident. Yeslam a donc lancé sa première montre en 2006, l'Arabia Tourbillon. Puis ce succès a rapidement été suivi par l'ouverture de 5 boutiques Yeslam proposant également les luxueuses collections de sacs, lunettes de soleil, parfums, foulards et autres accessoires adaptés aux exigences des connaisseurs. Les gardes-temps Yeslam, de part leurs boîtiers en titane et en or ainsi que leurs bracelets en alligator et en cuir de buffle d'excellente qualité, méritent leur place dans le monde très réservé de la Haute-Horlogerie. Aujourd'hui cet univers de luxe s'est enrichi de la collection Haute Horlogerie fabriquée exclusivement au sein de l'atelier où deux experts Horlogers travaillent de concert dans l'excellence et la perfection. Le concept Yeslam allie parfaitement le style Oriental à la grande Tradition Horlogère Suisse avec ses modèles uniques décorés d'Arabesques ou de paysages orientaux et dotés de mouvements à complications telles que le tourbillon, le réveil, phase de lune.... Entrez dans le monde Yeslam...